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Emne: Interkommunal kommunedelplan for sjøområdene på Nordmøre. 2. gangs offentlig ettersyn
Vedlegg: 
I forbindelse med kommentarer på mine innspill til Sjøområdeplan Averøy kommune kan jeg ikke se grunnlaget til at
innspill er avslått. Det står i «Interkommunal kommunedelplan for sjøområdene på Nordmøre. 2. gangs offentlig
ettersyn» behandlet av Averøy kommunestyre at: «Merknaden tas ikke til følge.
Sjøområder mellom Tøvikneset og Kornstad i Kornstadfjorden er avsatt i planforslaget til arealformål VKA som
kombinerer fiske, friluftsliv, ferdsel og akvakultur. Arealbruk ble videreført fra kommuneplanen for Averøy (2008-
2018) uten endring.
Etablering av akvakulturanlegg kan tillates i disse områdene etter søknad. Ved behandling av søknad skal støyforhold
og andre forhold avklares». 

Det jeg umiddelbart tenker er at de punktene jeg har meldt inn er lagt «døde» på bakgrunn av at arealet har vært
definert VKA og videreført tidliger. 
Det jeg her klager på er at dette ikke er en gyldig grunn til å avslå mine innspill om disse utfordringer ikke er lagt til
grunn ved tidligere vurdering. 
Et viktig tilleggsargument, som jeg også tidligere i år har meldt inn til Averøy kommune og Tingvoll kommune ved
Sjøarealplan for Nordmøre er at dette området har fått kraftig vedvarende algeoppblomstring i årets lyseste måneder.
Dette mest sannsynlig grunnet økt næringsstoffmengde, stille vann og økt vanntemperatur i dette området av fjorden.
Jeg har allerede kommentert i tidligere innspill til Sjøområdeplan økt mengde næringsstoffer i vannet som en utfordring
og dette er derfor å betrakte som en forsterkning av argumentet.

Er det gjort dokumentarbare undersøkelser eller vurderinger / risikovurderinger som underbygger kommunestyrets
vedtak?
Er kommunestyret kjent med at teiner og bruk ikke kan settes hvor de tidligere ble satt grunnet store mengder alger
fyller teiner og bruk?

Mvh.
Geir P. Bøe


